



Choose certainty.
Add value.

Automotive certification scheme for IATF 16949 IATF 16949汽车认证 方案

Establish your conformity to
automotive industry standards.
让您的企业符合汽车行业标准。

Your challenges

The global automotive industry upholds rigorous and specific standards of quality for vehicle original equipment manufacturers (OEMs) and suppliers of products and production materials. OEMs and suppliers recognise the importance of complying with these standards to remain competitive. Aligning to a quality management system with ISO 9001 as a basis is also important for increasing profitability by reducing problems and risks in the supply chain.

What is IATF 16949?

IATF 16949 specifies the requirements of ISO 9001 for automotive production. Born from the need for a globally harmonised quality management system requirements document, ISO/TS 16949 was developed by the International Automotive Task Force (IATF) and the ISO technical committee. This technical specification combined all previous and published national automotive quality standards such as QS-9000, VDA 6.1, EAQF 94 and AVSQ. Based on the ISO 9001:2015 standard, ISO/TS 16949 was replaced by IATF 16949 in 2016.

您的挑战

全球汽车业对生产产品和生产材料的汽车主机厂 (OEMs) 以及其供应商有着严格而具体的质量标准。OEMs及其供应商也认识到符合这些标准以保持其行业竞争力的重要性。保持以ISO 9001为基础的质量管理体系对于在供应链中减少问题和风险从而增加利润是至关重要的。

什么是IATF 16949?

IATF 16949规定了汽车生产件组织应用ISO 9001的特别要求。源于整合全球汽车行业质量管理体系要求的呼声, 国际汽车特别工作组 (IATF) 及ISO技术委员会制定了IATF 16949。此技术规范包含了所有之前已发布的一些国家汽车质量标准, 例如QS-9000、VDA6.1、EAQF 94和AVSQ。基于ISO 9001:2015标准, 2016年IATF 16949取代了ISO/TS 16949。

Why is IATF 16949 important?

Obtaining the IATF 16949 certification demonstrates that your company has met the quality management system requirements to create a process of continuous improvement with an emphasis on defect prevention and reduction of variation and waste in the supply chain. The standard is implemented for all branches of manufacturers and suppliers of products or production materials, services such as heat treatment or galvanising, and other products specified by automotive customers such as the constituent parts of vehicles.

Certification to this standard is recognised by leading automotive manufacturers and OEMs. Most leading manufacturers will only work with companies that hold IATF 16949 certification, as they insist that suppliers adhere to the strict requirements laid out in the standard.

How can we help you?

TÜV SÜD provides the expertise and experience to assess your organisation to the requirements of IATF 16949 and other industry-accepted standards. Our services help your company to gain the confidence of major suppliers and manufacturers in the automotive industry. In addition to offering comprehensive evaluations and reports, we can provide you with our TÜV SÜD certification marks, which are globally recognised and synonymous with quality and safety.

Our IATF 16949 services

Our suite of services enables you to establish your company's conformity to the IATF 16949 standard.

▪ Audits

As an official contracted IATF Certification Body, we conduct audits according to IATF 16949 certification rules. Our expert auditors are among the most experienced automotive assessors in the industry and can support you in gaining a competitive edge.

▪ Certification

Once your company has achieved a positive result in an audit, we will provide an IATF-registered IATF 16949 certificate.

▪ Entry into IATF Database

As a certified IATF 16949 client, TÜV SÜD will enter your company into the IATF Database. This is used to inform all automotive OEMs that your company has a valid IATF 16949 certification.

为什么IATF 16949非常重要?

获得IATF 16949证书意味着您的企业已经满足了在供应链中建立持续改进、强调缺陷预防、减少变差和浪费的质量管理体系要求，此技术规范已在所有不同类型的制造厂商及其供应商中得到了应用，产品包括汽车生产件、生产材料、热处理或电镀等服务及其它汽车顾客所要求的汽车部件。

获得IATF 16949的认证已经被全球各大汽车制造商及OEMs广泛认可，几乎所有的知名汽车制造厂商只与获得IATF 16949证书的企业合作，他们也要求其供应商必须严格遵循IATF 16949所规定的要求。

我们如何帮助您?

TÜV南德意志集团能提供专业的服务，评价您的企业是否满足IATF 16949及行业内的其他标准。我们的服务会帮助您的企业获得汽车制造厂商及其供应商的信任。除此之外，通过提供广泛的评价及报告，您可以获得TÜV南德意志集团的认证标志，该标志在全球被公认为质量和安全的象征。

我们的IATF 16949相关服务

我们一系列的服务将会使您的企业满足IATF 16949技术规范。

▪ 审核

作为IATF授权的认证机构，我们的审核严格遵照IATF 16949认证规则进行。我们的专业审核员是汽车行业内的资深审核员，他们能帮助您在业内获得竞争优势。

▪ 认证

一旦您的组织成功通过了审核，我们将颁发IATF注册的IATF 16949证书。

▪ 录入IATF数据库

作为IATF 16949认证客户，TÜV南德意志集团会将您的组织信息输入IATF数据库。这样所有的汽车OEMs都会获知您的企业已经获得了IATF 16949证书。

SIX STEPS TO YOUR CERTIFICATION

Implement IATF 16949 requirements in your quality system and processes.

Get in touch with us to receive a customised quote, including detailed costs, planning and time required.

Stage 1 audit by TÜV SÜD auditors.

Stage 2 audit by TÜV SÜD auditors.

Close any non-conformances generated from audit.

Receive your IATF 16949 certification.

获得认证的六个步骤

按照IATF 16949要求建立您的质量体系与过程。

联系我们，获得个性化报价，其中包括具体费用、计划及所需时间。

由TÜV南德意志集团审核员进行第一阶段审核。

由TÜV南德意志集团审核员进行第二阶段审核。

关闭审核中发现的不符合项。

收到您的IATF 16949证书。

Your business benefits

- **Save money** – via a one-stop service provider that avoids the need for multiple supplier and third-party assessments.
- **Save time** – by combining audits with ISO 9001 to achieve a faster turnaround.
- **Minimise risk** – by ensuring conformity to the international automotive standard requirements.
- **Gain recognition and reputation for your brand** – with an IATF 16949 certificate from TÜV SÜD that is widely recognised and highly respected within the global automotive industry.

Why choose TÜV SÜD?

TÜV SÜD has over 100 years of experience in automotive solutions, working with top OEMs and suppliers across the entire value chain. Our highly qualified auditors are conveniently available in all key regions across the globe. Your company can take advantage of our many local TÜV SÜD offices for immediate and cost-effective support.

Our certifications are among the most reputed worldwide. We are an official IATF-contracted and registered Certification Body. So by choosing TÜV SÜD, your certification will be instantly recognised by automotive OEMs everywhere.

您的企业收益

- **降低成本** —— 通过一站式服务避免供应商及第三方的重复审核需要。
- **节约时间** —— 与ISO 9001审核合并，以达到更快的转变。
- **最小化企业风险** —— 与国际汽车标准要求保持一致。
- **获得品牌辨识度及声誉** —— TÜV南德意志集团出具的IATF 16949证书在全球汽车行业广受认可和重视。

为什么选择TÜV南德意志集团?

TÜV南德意志集团在提供汽车行业解决方案方面拥有超过100年的经验，与汽车产业链的顶尖OEMs及供应商都有着深远的合作。我们在全球各地区都有着专业的审核员。您可以就近选择本地的TÜV南德意志集团分支机构为您服务，以接受及时而高性价比的服务。

我们的认证享誉全球，我们是IATF认可和注册的认证机构。所以选择TÜV南德意志集团，您的认证结果也会立刻被全球汽车行业OEMs认可。

Choose certainty. Add value.

TÜV SÜD is a premium quality, safety and sustainability solutions provider that specialises in testing, inspection, auditing, certification, training and knowledge services. Represented in over 1,000 locations worldwide, we hold accreditations in Europe, the Americas, the Middle East and Asia. By delivering objective solutions to our customers, we add tangible value to businesses, consumers and the environment.

Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- International homologation and type approval
- Integrated quality assurance
- ISO 9001 – Quality management system certification
- ISO 26262 – Functional safety standard certification
- Vehicle and component testing

权威认证，创享价值

TÜV南德意志集团是一家优质、安全和可持续发展的专业测试、检验、审核、认证、培训和知识服务解决方案提供商。我们在世界各地超过1,000多个代表处，因此在欧洲、美洲、中东、亚洲和非洲备受盛誉。通过为客户提供客观的解决方案，公司为企业、消费者和环境增添有形价值。

相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务：

- 国际认可及型式认可
- 综合质量保证
- ISO 9001 —— 质量管理体系认证
- ISO 26262 —— 功能安全标准认证
- 车辆及组件测试

* Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions. Please contact us for further details.

* 上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供。欢迎您与我们联系咨询。

Our branches in Greater China:

我们在大中华区的分支机构：

Shanghai	上海	Tel.: +86 21 6141 0123	Chengdu	成都	Tel.: +86 28 8952 0656	Harbin	哈尔滨	Tel.: +86 451 8264 3082
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.: +86 21 6037 6300	Hangzhou	杭州	Tel.: +86 571 8111 0758	Hong Kong	香港	Tel.: +852 2776 1323
Industry Material Testing Lab	上海工业材料实验室	Tel.: +86 21 6014 9880	Changzhou	常州	Tel.: +86 519 8123 9872	Shenzhen	深圳	Tel.: +86 755 8828 6998
Beijing Lab	北京实验室	Tel.: +86 10 6788 5819	Wuhan	武汉	Tel.: +86 27 8571 4927	Guangzhou	广州	Tel.: +86 20 3832 0668
Hong Kong Lab	香港元朗办事处	Tel.: +852 2443 3774	Zhengzhou	郑州	Tel.: +86 371 5538 2208	Xiamen	厦门	Tel.: +86 592 7706 188
Shenzhen Guanlan Lab	深圳观澜实验室	Tel.: +86 755 3359 5385	Chongqing	重庆	Tel.: +86 23 8980 9513	Dongguan	东莞	Tel.: +86 769 2168 7092
Wuxi	无锡	Tel.: +86 510 8820 3737	Beijing	北京	Tel.: +86 10 6590 6186	Quanzhou	泉州	Tel.: +86 595 2281 3681
Ningbo	宁波	Tel.: +86 574 2786 6658	Tianjin	天津	Tel.: +86 22 8319 2258	Changsha	长沙	Tel.: +86 731 8458 5815
Jinhua	金华	Tel.: +86 579 8288 8708	Qingdao	青岛	Tel.: +86 532 8503 0106	Liuzhou	柳州	Tel.: +86 158 0772 5319
Nanjing	南京	Tel.: +86 25 8779 0058	Dalian	大连	Tel.: +86 411 8230 4203	Taipei	台北	Tel.: +886 2 2898 6818
Hefei	合肥	Tel.: +86 551 6537 8730	Shenyang	沈阳	Tel.: +86 24 6223 3726	Taichung	台中	Tel.: +886 4 2287 0566
Taizhou	台州	Tel.: +86 576 8966 1886	Changchun	长春	Tel.: +86 431 8462 9833			
Suzhou	苏州	Tel.: +86 512 6809 5318	Jinan	济南	Tel.: +86 531 6862 1896			